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Cau panove! Vybiram ctyrkolku. Zkusenost mel s nejakym Polarisem(kdyz bylo mi asi 12-15 let) a z
Grizzly 700 od 16 do 18 let. Vetsinou chci pouzivat v Praze jako motorku 365 dnu v roce, a taky nemam
zadny strach z dalkove jizdy az do Rakouska/Polska/Nemecka(v lete, of course) etc.  Cena: Co nejlevnej,
maximalne 100-115 tis, ale cim levnej tim lepsi. Ted uz rozumim, ze ten Grizzly jsem nepotreboval ani
na nic, je to predrazena kolka na prace ani na fun(je to jen moje zkusenosti). Samorejme lepsi ojeteho
japonca, nez noveho cinana, ale kdyz jsme najdeme nejakeho fajn cinana, tak proc ne. Rychlou jizdu
nepotrebuju vubec, staci 70-80 km/h, ctyrkolky podle meho nazoru nemusi byt superfast. Cetl for, a
nasel ten Yamaha Blaster 200 alebo Yamaha Raptor 250/350, a taky SMC RAM 520. Jestli ze poradite
neco lepshiho, budu stastny. Bohuzel na Raptora 700 nehci tratit penize :( Lidi rika, no ty jsi nejakej
debil, kup auto nebo nejakou motorku, ale ja nesnasim auta vubec, a motorku proste nehci.  Diky za
odpovedi. P.S. Omlouvam za trochu blby cesky, jsem dlouhodobu nebydlel v Cechach.
Hans-quad 02.08.2015 17:37:51

No Blastra určo ne ...Yamaha Raptor 250 nooo už je lepší .. ale 100% jdi do Yamahy
Raptor 700 páč za to cenu ho seženeš .... Kdo ti řek že na Raptoru 700 tratíš?Hned mu
dej tyčí po zádech ... Pokud je to z tvé hlavy,tak jak jsi na to přišel??
KelimekJoghurtu 02.08.2015 21:28:12

Hans-quad> A co spatneho v Blastru nebo v R250? Samorjeme Raptor 700 ma vice cc,
ale na co to potrebuju? Ja nehci vubec tahat nejake stromy alebo neco takoveho, pro
me spise city-ctyrkolku. Lidi jizdi i na 50cc skutrah v Praze, tak cim 200cc je spatne?
Nic mene, ja myslim ze Blastr zere min nez Raptor700. Nevis kolik zere ten Raptor a
Blastr, nic nenasel v google. Ja jsem mel zkusenosti z jizdou asi 500km na 50cc skutru,
jo to tezke, ale ja nebojim toho. A jsem zapomel rict, ze tu ctyrkolku potrebuju min na
3-4 roky, proste pak z Ceska odjizdim, bohuzel.
Grizzly660 02.08.2015 22:34:13

Na Yamahe Blaster som zacinal v r.2002. V r. 2005 som ju predal. A v r. 2014 znovu
kupil pre syna, ktory na nom zakazdym porazil rovesnikov na MX preteku v sutazi
WRCup aj ked jazdili na Polarisoch 500 a 850 ccm a neboli to ziadni zaciatocnici. A to
náš Blaster je iba sériová mašina s rozširovacími podložkami a nášlapmi.   Vrele
doporucujem, odjazdil som na nom v terene najmenej 30 tis. km . Jednoducha
spoľahlivá masina, jednoduchy/lacny servis. Viem o jednom nejazdenom u dilera
Yamahy.  Blastrovi som urobil aj stranku na Facebooku :
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https://www.facebook.com/pages/Yamaha-YFS-200-Blaster/1064096603606124?fref=t
s
Grizzly660 02.08.2015 23:06:53

To je nas Blaster. Kupili sme ho takmer nejazdený za 45 000 CZK /bez naslapov,
rozsirenia/ 

KelimekJoghurtu 03.08.2015 16:47:39

Grizzly660> A kolok benzinu zere?
Grizzly660 03.08.2015 19:10:08

Spotrebu som mal nespocetne krat overenu : 3 litre na hodinu /iba teren, nie preteky
!!!/ Pri mojom style jazdy. Je to 6 rychlostny manualny dvojtakt a spotreba uzko suvisi
s radenim rychlosti. Ale spotrebama nikdy nezujimala. Jazdil som vzdy najrychlejsie
ako podmienky/teren umoznovali.
rady 04.08.2015 14:41:47

Blaster myslím nemá zpátečku, je to tak? Jen 6 rychlostí dopředu. Což na ceště je
nevýhoda. Za mě bych doporučil SMC RAM 520RR onroad edition a spotřeba na cestě
bude okolo 7l/100km
Hans-quad 04.08.2015 15:14:15

Jestli někdo řeší spotřebu už u sportky,tak raději ať si koupí koloběžku :lol:
Grizzly660 04.08.2015 15:31:21

Blaster spiatočku naozaj nemá. Ale váži iba 145 kg a keď ho chytíš za predný
nárazník/rám, otočíš ho na mieste za pár sekúnd okolo zadných kolies. Robil som to v
teréne veľa krát. Na asfalte je to hračka. Ten predný nárazník je rovno v takej výške,
že sa dá zaň pekne uchopiť rukami. A spotreba sa naozaj na kolkách nerieši ako píše
Hans-quad. Dokonca si myslím, že ani na pracákoch
Hans-quad 04.08.2015 16:07:44

Grizzly660> Máš na opici musíš mít i na banány !!! :lol:
Sobol 04.08.2015 18:57:16

Grizzly660> Nazdar chlape, jezdí to pěkně to nám tvůj mladej všem ukázal. Akorát
myslím že s tím chce jezdit po Praze a tam asi bude potřebovat papíry což Blastr asi
mít nebude. No a dvoutakt jako silniční motorka po městě taky nic moc.
Honzycek 05.08.2015 17:09:12

Na dvoutaktu a sportce opravdu nemá cenu řešit spotřebu.Na tý mojí po dvou hodinách
ježdění na lesních cestách svižnějším tempem (ne žádný závody na dráze) nádrž cca
15l skoro celá v pr....
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